
Zápisnica č. 3/2007 
zo zasadnutia KR STU dňa 16. apríla 2007 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Dušan Petráš, František Janíček, Ján Kalužný, Oliver 

Moravčík, Tibor Krajčovič – prodekan FIIT, Ján Vajda, Dušan Bakoš, 
Ľubomír Šooš, Alojz Kopáčik, Ľudovít Petránsky, Helena Žideková, 
Milan Žalman, Pavel Timár, Vladimír Kovár, Maroš Finka 

 
Neprítomní:  Robert Redhammer, Vojtech Molnár, Martin Repko 
 
Program: 
      Kontrola plnenia úloh 
1. Zásady pre ubytovanie doktorandov a zamestnancov v ubytovacích priestoroch STU na 

Mýtnej ulici v Bratislave (pror. Janíček) 
2. Alumni klub STU (pror. Petráš) 
3. Stav prihlásených uchádzačov na STU pre akad. rok 2007/2008 (pror. Kalužný) 
4. Stav v implementácii AIS na SjF a FCHPT STU (dekani SjF a FCHPT STU) 
5. Personálne, materiálne a organizačné zabezpečenie v oblasti Bezpečnostného projektu 

STU na FEI a SvF STU (dekani FEI a SvF STU) 
6. Súčasný stav a plánované opatrenia na rok 2007 pre zlepšenie prístupu študentov 

k internetu na FA a FIIT STU (dekani FA a FIIT STU). 
7. Rozličné 
 
Predložené materiály: 
 
1) Zásady pre ubytovanie doktorandov v ubytovacích priestoroch STU na Mýtnej ulici v 

Bratislave (pror. Janíček) 
2) Zásady pre ubytovanie zamestnancov v ubytovacích priestoroch STU na Mýtnej ulici v 

Bratislave (pror. Janíček) 
3) Implementácia projektu SOFIA na STU v Bratislave (pror. Janíček) 
4) Stav prihlásených uchádzačov na STU pre akad. rok 2007/2008 (pror. Kalužný) 
5) Stav v implementácii AIS na SjF STU (dekan SjF STU Šooš) 
6) Stav v implementácii AIS na FCHPT STU (dekan FCHPT STU Bakoš) 
7) Personálne, materiálne a organizačné zabezpečenie v oblasti Bezpečnostného projektu 

STU na SvF STU (dekan SvF STU Kopáčik) 
8) Súčasný stav a plánované opatrenia na rok 2007 pre zlepšenie prístupu študentov 

k internetu na FA STU (dekan FA STU Petránsky) 
9) Návrh na udelenie Plakety STU v Bratislave prof. J. Urbanovi (dekan SjF Šooš) 
 
Rektor Báleš informoval členov KR STU, že na ostatnom zasadnutí AS STU boli do funkcie 
prorektorov zvolení prof. RNDr. Ján Kalužný, PhD. A prof. Ing. arch. Maroš Finka, PhD. 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  2/1/2007, 3/1/2007, 1/2/2007 
 
Nesplnené úlohy: 2/2/2007 – plnenie úlohy predĺžené do 30.04.2007 
 
 



K bodu 1  Zásady pre ubytovanie doktorandov a zamestnancov 
v ubytovacích priestoroch STU na Mýtnej ulici v Bratislave 
(pror. Janíček) 

  
Pror. Janíček: Predložil dva písomné materiály týkajúce sa ubytovania doktorandov 

a zamestnancov STU v rekonštruovaných priestoroch na Mýtnej ulici 
v Bratislave. Časovo to vyzerá tak, že v máji 2007 by sa mohlo začať so 
sťahovaním. Ešte bude prepočítaná výška nájomného vrátane energií. 

Predseda UOO 
STU Kovár: 

Vyslovil želanie, aby členovia KR STU urobili prehliadku ubytovacích 
priestorov STU na Mýtnej ulici v Bratislave ešte pred ich obsadením. 

Dekan FEI STU 
Vajda: 

Navrhol vypustiť zo zásad pre ubytovanie zamestnancov – zamestnanci 
s pracovným pomerom na dobu určitú. Prijala sa verzia „zamestnanci 
v pracovnom pomere“. 

Dekan SjF STU 
Šooš: 

Informoval o systéme hodnotenia doktorandov fungujúcom na tejto fakulte, 
podľa ktorého nebude problém zostaviť poradovník na pridelenie 
ubytovania. 

 
Uznesenie KR STU č. 1/3/2007 
KR STU schvaľuje materiály Zásady pre ubytovanie doktorandov a zamestnancov 
v ubytovacích priestoroch STU na Mýtnej ulici v Bratislave s pripomienkou. 
 
 
K bodu 2 Alumni klub STU (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Podal ústnu informáciu o zámere vedenia STU založiť Alumni klub STU. 

Sú pripravené stanovy, ktoré treba zaregistrovať. Oficiálne bude klub 
založený v septembri 2007 pri oslavách 70. výročia STU. Klub bude mať 
odlišný charakter, ako tie, ktoré už na niektorých fakultách pracujú. Podal 
informáciu aj o súčasnom stave príprav osláv 70. výročia založenia STU. 

 
Stanovisko KR STU č. 1/3/2007 
Kolégium rektora STU berie na vedomie informáciu o Alumni klube STU a príprave osláv 
70. výročia založenia STU. 
 
 
K bodu 3 Stav prihlásených uchádzačov na STU pre akad. rok 2007/2008 

(pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil písomný materiál s prehľadom počtu prihlášok na jednotlivé 

fakulty STU do 1. ročníka denného aj externého Bc. štúdia k 31.3.2007. 
Konštatoval, že na všetkých fakultách došlo k poklesu počtu prihlášok 
v porovnaní s minulým rokom okrem SvF STU. Najnižšie počty prihlášok 
sú na FCHPT a SjF STU, tam sú aj predĺžené termíny na prijímanie 
prihlášok. K najväčšiemu percentuálnemu poklesu počtu prihlášok došlo na 
FIIT STU. 

Rektor Báleš: Ak bude schválená novela zákona o VŠ, bude potrebné sa zamyslieť nad 
systémom motivačných štipendií a ďalších benefitov pre študentov 
(športové a kultúrne vyžitie), aby sme ich získali pre štúdium na STU. 

Dekan Informoval o dvoch úspešných ESF projektoch na SvF STU zameraných na 
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Kopáčik: marketing, propagačné materiály a pod. Myslí si, že aj toto pozitívne 
ovplyvnilo súčasný stav v počte prihlásených uchádzačov na SvF STU. 

Dekan Šooš: Na SjF je zatiaľ iba cca 8% prihlásených z Bratislavy a blízkeho okolia, 
z čoho vyplýva, že STU nemá regionálny charakter. 

Dekan Bakoš: Na FCHPT je to odlišné – len 37% uchádzačov je z mimo Bratislavského 
kraja. Poukázal na kvalitu uchádzačov. 

Dekan 
Moravčík: 

V tomto smere je nutná zmena myslenia politikov a manažérov firiem a to 
my urobiť nemôžeme. 

Prof. Finka: Pripomenul demografický vývoj, je potrebné zamerať sa na mimoeurópske 
územia. 

 
Stanovisko KR STU č. 2/3/2007 
Kolégium rektora STU berie na vedomie informáciu o stave prihlásených uchádzačov na 
štúdium do 1. ročníka na jednotlivých fakultách STU k 31.3.2007. 
 
K bodu 4 Stav v implementácii AIS na SjF a FCHPT STU (dekani SjF 

a FCHPT STU) 
  
Dekan SjF Šooš, 
dekan FCHPT 
Bakoš: 

Obidvaja dekani fakúlt predložili písomné materiály, v ktorých konštatujú 
klady aj nedostatky doterajšej implementácie AIS ako aj kvalitu 
komunikácie cez radu AIS s dodávateľmi AIS. 

 
Stanovisko KR STU č. 3/3/2007 
Kolégium rektora STU berie na vedomie informáciu o stave implementácie AIS na SjF 
a FCHPT STU. Všetky pripomienky budú postúpené na radu AIS a CVT STU. 
 
 
K bodu 5 Personálne, materiálne a organizačné zabezpečenie v oblasti 

Bezpečnostného projektu STU na FEI a SvF STU  
(dekani FEI a SvF STU) 

  
Dekan FEI STU 
Vajda: 

Ústne informoval o stave zabezpečenia bezpečnostného projektu na FEI 
STU. Problémy nemajú na fakulte v tomto smere. 

  
Dekan SvF STU 
Kopáčik: 

Predložil písomný materiál k tomuto bodu rokovania a komentoval jeho 
obsah. Nedostatky, ktoré boli zistené sú už odstránené. Konštatoval, že na 
fakulte tiež nemajú problémy v tomto smere. 

 
Stanovisko KR STU č. 4/3/2007 
Kolégium rektora STU berie na vedomie informácie o personálnom, materiálnom 
a organizačnom zabezpečení v oblasti Bezpečnostného projektu STU na FEI a SvF STU. 
 
 
K bodu 6 Súčasný stav a plánované opatrenia na rok 2007 pre zlepšenie 

prístupu študentov k internetu na FA a FIIT STU  
(dekani FA a FIIT STU). 

  
Dekan FA STU 
Petránsky: 

Ústne informoval o stave na FA STU. Všetky IT kiosky fungujú a študenti 
ich pozitívne hodnotia, ďalej sú k dispozícii dve počítačové miestnosti a na 
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chodbách je možné bezdrôtovým spôsobom pripojiť sa na internet. Nevidí 
vážnejšie problémy a neeviduje ani sťažnosti študentov v tomto smere. 

Prodekan FIIT 
STU Krajčovič: 

Ústne informoval, že stav na FIIT STU je dobrý a písomnú správu dodá do 
konca apríla.  

 
Stanovisko KR STU č. 5/3/2007 
Kolégium rektora STU berie na vedomie informácie o súčasnom stave a plánovaných 
opatreniach pre zlepšenie prístupu študentov k internetu na FIIT a FA STU. 
 
K bodu 9 Rozličné 
 
1) Prorektor Janíček: 

− Informoval prítomných dekanov o termíne seminára na tému AIS, ktorý bude vo 
Veľkých Karloviciach. Vyzval dekanov, aby zabezpečili účasť všetkých 
zodpovedných pracovníkov fakulty, ktorých sa týka implementácia AIS. 

− Bola podpísaná zmluva s firmou TEGEM o nákupe výpočtovej techniky 
a komponentov IT. Nákup je možno realizovať hneď rovnakým spôsobom, ako 
v minulosti.  

− Poslal dekanom materiál o implementácii ekonomického IS SOFIA. Bude k tomu 
seminár dňa 23.4.2007 o 13:30 hod. v aule na Mýtnej ulici. Požiadal o účasť 
príslušných zodpovedných pracovníkov fakúlt (najmä z ekonomického úseku). 

− Dekani fakúlt dostali elektronickou poštou materiál týkajúci sa zriadenia 
campusových ústavov matematiky, cudzích jazykov, manažmentu a telesnej výchovy 
na STU. Prosí dekanov o dôkladné preštudovanie materiálu a zaslanie pripomienok. 

− Požiadal dekanov Moravčíka, Vajdu a Kopáčika, aby poslali svojich zástupcov na 
rokovanie s firmou ENEL, ktoré bude v piatok 20.4.2007 o 9:00 hod. v budove 
Slovenských elektrární. 

 
Úloha KR STU č. 1/3/2007 
Rektor STU ukladá dekanom fakúlt STU zabezpečiť náležitú účasť pracovníkov fakulty 
najmä z ekonomického a personálneho útvaru na seminári o zavádzaní ekonomického IS 
SOFIA na STU, ktorý sa uskutoční dňa 23.4.2007 o 13:30 hod. v aule Dionýza Ilkoviča na 
Mýtnej ulici v Bratislave. 
Z: Dekani fakúlt STU 
T: 23. 04. 2007 
 
Úloha KR STU č. 2/3/2007 
Rektor STU ukladá dekanom fakúlt STU zaslať personálne návrhy pracovníkov fakulty do 
deviatich projektových tímov potrebných na implementáciu IS SOFIA na STU, ktoré sú 
špecifikované v písomnom materiále. 
Z: Dekani fakúlt STU 
T: 23. 04. 2007 
 
2) Dekan SvF STU Kopáčik: 

- Upozornil, že niektoré objednávky na výpočtovú techniku boli v nákupnom centre 
u pána Kováča dlhšiu dobu nevybavené. Prosí o nápravu tohto stavu. Rektor STU 
požiadal prorektora Janíčka o vykonanie kontroly v tomto smere. 

- Informoval, že SvF STU pripravuje slávnostné kolokvium pri príležitosti 100. 
výročia narodenia prof. Danišoviča. Podujatie bude 1.6.2007 o 10:00 hodine v aule 
D. Ilkoviča na Mýtnej ulici v Bratislave. 
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- Informoval o vytvorení Slovenskej stavebnej a technickej platformy. 
- Informoval o účasti SvF STU na výstave CONECO a DOMEXPO, kde mali vlastný 

stánok s propagáciou fakulty. 
 
3) Dekan Moravčík: 

Opýtal sa, či zmluva na IS SOFIA je už podpísaná a či je možné dávať ešte požiadavky 
na úpravu tohto IS pre špecifické potreby fakulty. Odpovedal rektor STU: zmluva ešte 
nie je podpísaná a úpravy je možné požadovať, ale budú akceptované len tie, ktoré sa 
týkajú všetkých fakúlt STU, nie jednej fakulty. 

 
4) Rektor Báleš: 

− Informoval dekanov fakúlt o ponuke firmy MONDI Bussines Paper SCP, a. s. 
Ružomberok pre zriadenie detašovaného pracoviska v priestoroch firmy 
v Ružomberku. 

− Dekani fakúlt dostali elektronickou poštou materiál týkajúci sa zriadenia 
campusových ústavov matematiky, cudzích jazykov, manažmentu a telesnej výchovy 
na STU. Požiadal dekanov o dôkladné preštudovanie materiálu a zaslanie 
pripomienok. 

 
Úloha KR STU č. 3/3/2007 
Rektor STU ukladá dekanom fakúlt STU zaslať pripomienky k materiálu zriadenia 
campusových ústavov matematiky, cudzích jazykov, manažmentu a telesnej výchovy na STU. 
Ak nebudú zaslané žiadne pripomienky, bude sa to považovať za súhlas s návrhom. 
Z: Dekani fakúlt STU 
T: 23. 04. 2007 
 
5) Prorektor Kalužný: 

− Informoval, že už došla záverečná správa hodnotiteľov z EUA, bude preložená do 
slovenčiny a zaslaná na fakulty STU. 

− Ďalej informoval o návšteve ďalšieho evalvačného tímu EUA, ktorá bude 17.5.2007 
a bude sa týkať výskumnej kapacity STU. Požiadal o návrhy dvoch profesorov, 
doktorandov a postdoktorandov na rozhovor s tímom EUA. Všetkým dekanom fakúlt 
pošle e-mail s požiadavkami. 

 
6) Predseda AS STU Žalman: 

Požiadal dekanov o poskytnutie zoznamov členov akademickej obce pre senáty fakúlt 
kvôli voľbám do AS STU. Úvodné zasadnutie nového AS STU bude 21.5.2007. 

 
7) Dekan FCHPT STU Bakoš: 

Navrhol stretnutie vedenia STU spolu s dekanmi fakúlt STU na tému štrukturálne fondy 
EU a campusové ústavy na STU. Odpovedal rektor STU: takéto stretnutie sa uskutoční, 
po návrate pror. Redhammera zo zahraničia bude dohodnutý termín takéhoto stretnutia 
a zaslaná pozvánka. 

 
8) Dekan SjF STU Šooš: 

- Na SjF STU zriaďuje hospodársku radu so zameraním na bioenergie a technológie sa 
minimálnou spotrebou vody. 

- Informoval o výstave CARPLAST – recyklácia plastov a spracovanie odpadov 
z automobilov. 

- Predložil návrh na udelenie plakety STU prof. J. Urbanovi. 

 5



Uznesenie KR STU č. 2/3/2007 
KR STU schvaľuje udelenie Plakety STU prof. Jaroslavovi Urbanovi za celoživotné dielo 
v oblasti výskumu a v pedagogickej práci pri príležitosti významného životného jubilea. 
 
9) Dekan FEI STU Vajda: 

Informoval o materiáli za FEI STU na čerpanie štrukturálnych fondov EU. Stretnutie 
vedenia STU s dekanmi fakúlt iba na túto tému bude dňa 3. mája 2007 o 9:00 hodine na 
rektoráte STU. 

 
10) Dekan FA STU Petránsky: 

Informoval o tom, že FA sa stala riadnym členom asociácie európskych vysokých škôl. 
Fakulta má dve detašované pracoviská v Poprade a Banskej Štiavnici. 

 
 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, CSc. 
 
Zápisnicu overili: 

 

Prof. RNDr. Ján KALUŽNÝ, PhD., prorektor STU 

 

Prof. Ing. Alojz KOPÁČIK, PhD.  dekan SvF STU 

 

Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 
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